
Indkaldelse til bestyrelsesmøde onsdag den 19. november 2008 kl.18.00.
Mødet afholdes hos Finn Hartvig, Lupinvej 42, 5210 Odense NV. 

Til stede: Bent, Per, Niels-Ulrich, Heines, Helmuth, Finn, Ditte

Afbud: Keld

Dagsordnens punkter:

1. Generel orientering. 
2. Økonomi & medlemsstatus. 
3. Blad & Årbog. 
4. Bestyrelsens sammensætning efter GF. 
5. Ranglisten/præmieliste. 
6. DM 2009 i Lynæs. 
7. DM 2010 i Århus. 
8. Guldpokal 2010. 
9. Hjemmeside. 
10. Formulering af § 4 i vedtægterne. 
11. Bådudstilling 2009 & generalforsamling. 
12. Eventuelt & ny mødedato.

Ad 1.
Velkomst til Niels-Ulrich Barslev. Ny redaktør.

NFIA: Klasseregler endeligt godkendt. På svensk foranledning er det godkendt at tillade besætning 
på 2 mand under mesterskaber – dog kan de enkelte nationer kræve 3 mand. 

Guldpokal bliver 2009 i Marstrand, uge 31 (26.-30. juli), svensk mesterskab ugen før (23.-25. juli).

SMO: bestyrelsens oplæg godkendt, bortset fra præmieantallet, som holdes ved 5. Holdes som 
vanligt 1. weekend i juni, dog uden fredagen (6.-7.).

Ad 2.
Helmuth fremlagde et frisk opdateret regnskab, som så fint ud.
Vi har p.t. 400 betalende medlemmer.

Ad 3.
Per fremviste det kommende blad, som bliver hans afskedsblad. Bladet forventes ude i uge 48.
Deadline for næste blad fredag d. 20. marts, bladet forventes ude i uge 15.

I stedet for trykt årbog oprettes et elektronisk arkiv på hjemmesiden, opdateret årligt.

Ad 4.
Der tænkes over emner til nye bestyrelsesmedlemmer.



Ad 5.
Vi har p.t. en god, stabil række sponsorer.
Næste års stævnedatoer blev gennemgået.
Heines og Bent opdaterer ranglistereglerne for 2009.

Ad. 6
Der har været holdt møder med Lynæs sejlklub. Der ser ud til at være styr på tingene og det tegner 
til at blive et fantastisk DM.

Ad 7.
Der har været kommunikeret både med klubben og de lokale sejlere i Århus. Det ser ud til at kunne 
falde på plads med DM i 2010. Vi håber at have endelig bekræftelse inden generalforsamlingen.

Ad. 8.
Mulighederne for Guldpokal i Skælskør blev diskuteret. NFIA tager sig af dette.

Ad. 9.
Finn præsenterede det nye hjemmeside-design, bygget op i frames. Der var meget positiv respons, 
med enkelte kommentarer som bliver søgt rettet til.

Ad. 10.
Forslag til ny §4:
Optagelse af medlemmer:
Som medlem kan optages enhver efter anmodning. Medlemskabet er dog først gældende når det 
årlige kontingentet er betalt. 

Ad. 11.
Vi får som sidst plads på Folkebådcentralens stand. Vi har lovet at give en hånd med ved pasning af 
standen når der er behov for det.
Bent tager sig af bemandingsliste og vagtplan.
Præmieoverrækkelsen afholdes ligeledes på standen.
Bådudstillingen foregår 27-28/2+ 1/3 + 6-8/3.
Indkaldelse til generalforsamlingen bør sendes ud senest uge 4. Bent og Helmuth tager sig af det.
Per Jørgensen har foreslået at holde en folkebådsaften i Kolding Sejlklub fredag d. 6/3, aftenen før 
generalforsamlingen. Vi bakker op om idéen. Per Jørgensen er tovholder.

Ad. 12.
Næste mødedato: lørdag d. 7/3 kl. 9.00 i Kolding Sejlklub.

Mødet sluttede kl. 21.45.


